
 
Huizen, 13 november 2024 

 

Betreft: raadsvragen leegstand uitgaansgelegenheden 

 

 

Geacht college,  

 

Voor D66 is het heel belangrijk dat Huizen een bruisend dorp blijft. Hier hoort een diversiteit 

van uitgangsgelegenheden bij, van cultuur en sport tot horeca en bioscopen. De afgelopen 

paar maanden hebben we vernomen dat er enkele uitgaansgelegenheden zijn gesloten of 

zullen sluiten. Het gaat hier om: 

• 't Heertje 

• Porterhouse 

• 't Nennetje 

 

Daarnaast zal volgend jaar ook de bioscoop sluiten, wat met elkaar een grote uitholling van 

het uitgaansaanbod in het algemeen en met name op Plein 2000 zal zijn. Dit is natuurlijk 

heel vervelend voor de eigenaren en medewerkers, maar holt daarnaast het Huizer aanbod 

van gelegenheden uit. 

  

Tijdens de begrotingsraad vorige week is de portefeuillehouder hier al even op in gegaan. 

Daarbij is aangegeven dat de gemeente daar waar mogelijk ondernemers zal helpen, maar 

dat de mogelijkheden beperkt zijn. D66 maakt zich dan ook zorgen over het uitgangsleven in 

Huizen en daarom hebben we een aantal vragen aan het college: 

 

1. Was het college vooraf geïnformeerd door de eigenaren van uitgaansgelegenheden? 

2. Zo ja, zijn er stappen ondernomen om te kijken of er hulp geboden kon worden tot 

voortzetting? 

3. Zijn er plannen van het college om actief te helpen  om weer nieuwe invulling te 

vinden? 

  

Ook heeft de gemeente sinds 2019 een stadmanager. In het verleden zijn er mededelingen 

geweest over de werkzaamheden van de stadsmanager "Rapportage werkzaamheden 

stadsmanager september 2019 – september 2020" 

 

4. Wat is de rol van de functie stadsmanager als het gaat om het uitgaan in Huizen? En 

om het beperken van de leegstand? 

5. Zijn er gesprekken geweest tussen de gemeente en de gelegenheden waarbij ook de 

stadsmanager is aangehaakt? 

6. Is de stadsmanager betrokken bijvoorbeeld in gesprek met de eigenaren van de 

panden die nu of binnenkort leeg komen te staan als het gaat om het vinden van 

alternatieve exploitanten? 

  

 



Ten slotte wil D66 voorkomen dat er nog meer uitgaansgelegenheden zullen sluiten 

7. Heeft het college concrete ideeën hoe Huizen een fijne vestigingsplaats blijft voor 

uitgaansgelegenheden? 

8. Kan de portefeuillehouder de raad van tijd tot tijd informeren over de werkzaamheden 

en resultaten van de stadmanager zoals dat in de commissie fysiek domein is 

gebeurd op 7 oktober 2020 in de eerder genoemde rapportage? 

 

Wij verzoeken om mondelinge beantwoording in de raad van 14 november aanstaande.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Sawan Bruins 

D66 

 


